

《单词百科:atonic是什么意思?atonic怎么发音?atonic的解释和用法》

英语单词atonic是什么意思?atonic怎么读?atonic怎么发音?简答网为您整理了atonic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



atonic怎么读

atonic的读音:[e t n k]

atonic的意思

1、adj.无口音[无重音]的;(身体)无张力的,松弛的;

atonic的相关词组

- 1、atonic bladder 弛缓性膀胱;
- 2、atonic constipation 弛缓性便秘;

atonic的近义词

1、 unaccented adj.无重音的 , 不发重音的;

atonic的反义词

1、 tonic n.滋补品;奎宁水;主音;浊音;

atonic的双语例句

1、 Atonic seizures: An independent epilepsy type or epilepsy syndrome?

失张力发作: 一独立的癫痫类型或癫痫综合征?

2、 Flaccid constipation is characterized by a lazy or atonic intestinal muscle.

无张力性便秘的特点是肠内肌肉松弛无力.

3、 An atonic syllable carries no stress.

清音节是不重读的音节.

4、 The overactive spastic type of constipation is probably much more common than the atonic lazy kind.

肌肉过度紧张造成的痉挛性便秘,恐怕比无张力性便秘要多得多.

5、 Study on clinical and EEG features in five patients with atonic seizures

失张力发作患者的临床和脑电图表现5例报告

6、 Objective: To study the clinical features and EEG characteristics of atonic seizures.

目的: 观察失张力发作病人的临床和脑电图(EEG)表现。

7、 Objective To study the advance in the treatment of atonic bladder after spinal cord injury.

目的探讨脊髓损伤后弛缓性膀胱的治疗方法。

8、 Methods: Clinical observation and EEG were performed in 5 patients diagnosed as atonic seizures.

方法：对符合失张力发作诊断标准的5例病人进行临床观察和EEG检查。

9、Atonic bladder syndrome due to hyperactivity of sympathetic nerve

交感神经功能亢进性膀胱无力综合征

10、Advances of Treatment for Uterine Atonic Postpartum Hemorrhage

宫缩乏力性产后出血治疗进展

11、Strangulated inguinal indirect hernia in adults treated with atonic hernia repair: experience of 28 cases

无张力疝修补术治疗成年人嵌顿性腹股沟斜疝28例

12、Conclusion To establish an artificial bladder reflex may provide an update of current therapeutic concepts for atonic bladder after spinal cord injury.

结论人工反射弧的建立为脊髓损伤所致的弛缓性膀胱提供了一种新的膀胱功能重建方法。

13、Results: Atonic seizure varied in degree and frequency in the five patients, 1 patient complicated with myoclonic seizure, 1 patient with transient loss of consciousness.

结果：5例病人表现为程度不同、发作频率不同的肌张力突然降低，持续时间较短，其中1例合并肌阵挛，1例病人有短暂的意识丧失。

14、Our findings suggest it might be worth further exploring that if these patients with only atonic seizures could be regarded as an independent diagnosis of epilepsy or epileptic syndrome.

此2例病例可否独立诊断为失张力性癫痫或失张力性癫痫综合征，值得探讨。

15、Major indications are: rupture of the uterus, atonic postpartum uterine bleeding, infections during parturition, hematoma nearby the uterus, and placenta accreta.

主要指征是子宫破裂、子宫收缩乏力性产后出血、产间感染、宫旁血肿、植入胎盘。

16、With microwave digestion and general digestion, the content of Pb and Cd in shrimp samples was measured by graphite furnace atonic absorption spectrometry (GFAAS). in order to draw a systematic comparison between microwave digestion and general digestion.

采用微波消解与常规消解2种方法消解对虾样品，石墨炉原子吸收法（GFAAS）测定其Pb、Cd的含量，对样品中Pb、Cd的微波消解与常规消解分析方法做了系统的比较。

17、Results No effective method of therapy was found for atonic bladder after spinal cord injury. When compared with clean intermittent catheterization, pharmacologic therapy, compressive micturition and detrusor function reconstruction, the establishment of an artificial bladder reflex arc may have a potential of controllable micturition.

结果脊髓损伤后弛缓性膀胱尚缺乏有效的治疗方法，与清洁间断导尿、加压排尿、药物治疗及重建逼尿肌功能等治疗方法相比，建立人工反射弧能实现膀胱的可控性排尿。

以上是简答网为您整理的atonic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于atonic的用法、atonic的释义、atonic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/atonic>

